
                          Zápis ze zasedání Akademického senátu Vysoké školy  
technická a ekonomické v Českých Budějovicích,  

Okružní 10, 370 01 České Budějovice 
 

20. zasedání dne 25. 5. 2009 
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Přítomni:    
Ing. Petra Bednářová, Ph.D., Ing. Zdeněk Raab, Mgr. Bc. Bronislava Šimsová, Eva Pšikalová, 
Lenka Dvořáková, Vojtěch Stehel, Michal Štěrba, Mgr. Věra Kurcová, Ing. Ludmila 
Opekarová, Ph.D. 
 
Nepřítomni:   
RNDr. Jana Krejsová, Mgr. Jitka Ryndová 
 
Hosté:   
Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D., Ing. Petr Mulač, RNDr. Vladimír Kostka 
 
Zasedání Akademického senátu se zúčastnilo 9 členů. Akademický senát VŠTE byl 
usnášeníschopný. Zasedání Akademického senátu VŠTE vedla Ing. Petra Bednářová, Ph.D., 
zápis provedla Ing. Šárka Márová. 
 
Program 20. zasedání: 

1) Projednání výročních zpráv VŠTE za rok 2008 
2) Personální obsazení Akademické rady VŠTE 
3) Návrh kandidáta na funkci rektora VŠTE 
4) Organizace veřejného vystoupení kandidáta na rektora 
5) Různé 

      
Bod 1 

Projednání výročních zpráv VŠTE za rok 2008 
Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE schvaluje výroční zprávu o činnosti a výroční 
zprávu o hospodaření za rok 2008.  
 
Hlasování: 9 – 0 – 0 (pro, zdrželi se, proti) 
 
Usnesení přijato. 
 

Bod 2 
Personální obsazení Akademické rady VŠTE 

Ing. Vochozka: Návrh na změnu ½ Akademické rady. Důvody: odstoupení Ing. Mládka, CSc., 
dohoda s RNDr. Kostkou, nesoulad profilového zaměření AR VŠTE vůči zaměření školy. 
 
Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE schvaluje návrh pověřeného rektora na odvolání 
členů AR VŠTE: Ing. Jan Mládek, CSc., RNDr. Vladimír Kostka, RNDr. Petr Šebelík, CSc., 
prof. RNDr. Petr Špatenka, CSc., Ing. Miloslav Šír, CSc. Akademický senát VŠTE schvaluje 
návrh pověřeného rektora na jmenování členů AR VŠTE: prof. Ing. Radimír Novotný, CSc., 
PaedDr. Ladislav Jirků, Ing. Ladislav Skořepa, Ph.D., Ing. Petr Mulač, Ing. Alena Hynková, 
CSc.  
 
Hlasování: 9 – 0 – 0 (pro, zdrželi se, proti) 
 
Usnesení přijato. 
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Bod 3 
Návrhy na kandidáta na rektora VŠTE 

Ing. Bednářová: Návrhy kandidátů na funkci rektora VŠTE dodány od všech kateder VŠTE. 
Jediným navrhovaným kandidátem je Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D.  
 

Bod 4 
Organizace veřejného vystoupení kandidáta na rektora 

Ing. Bednářová: Kandidát se představí na veřejném shromáždění konaném v úterý 26.5.2009 
od 8.00 na B1. Volba kandidáta na funkci rektora proběhne ve čtvrtek 4. června 2009 od 
15.00 hod. na D008.  
 
Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE navrhuje členem volební a mandátové komise Mgr. 
Bc. Bronislavu Šimsovou. 
 
Hlasování: 8 – 1 – 0 (pro, zdrželi se, proti) 
 
Usnesení přijato. 
 
Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE navrhuje členem volební a mandátové komise 
Ing. Ludmilu Opekarovou, Ph.D. 
 
Hlasování: 8 – 1 – 0 (pro, zdrželi se, proti) 
 
Usnesení přijato. 
 
Návrh usnesení: Akademický senát VŠTE navrhuje členem volební a mandátové komise 
Lenku Dvořákovou. 
 
Hlasování: 8 – 1 – 0 (pro, zdrželi se, proti) 
 
Usnesení přijato. 
 

Bod 5 
Různé 

RNDr. Kostka: Informoval AS VŠTE o závěrech marketingového průzkumu dopravní 
obslužnosti školy (šetření provedeno studenty v rámci Projektu II - 79% studentů používá 
k dopravě do školy MHD, nejfrekventovanější nástupní zastávka je Nádraží, a další). Podklad 
pro jednání s Dopravním podnikem České Budějovice.  
 
RNDr. Kostka: Informoval AS VŠTE o 2. sněmu RVŠ – pozastavení přípravy 
zákona terciárním vzdělávání.  
 
Mgr. Šimsová: Navrhla změnu zastoupení VŠTE v Radě vysokých škol. Zmínila možnost 
zapojení pana prof. Novotného a tím i deklaraci orientace školy směrem k technickým 
oborům. 
Z následné diskuse vyplynulo, že se AS VŠTE vrátí k návrhu na některém budoucím 
zasedání. 
 
Ing. Vochozka: Informoval AS VŠTE o setkání mezi zástupci VŠTE a MŠMT, konaném dne 
15. 5. 2009. Témata jednání byla: rozpočet VŠTE, nábor studentů, převzetí areálu Okružní 10. 
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Ing. Mulač: Informoval o počtu podaných přihlášek ke studiu: EKO - 477, STAVO - 195. 
 
Ing. Vochozka: Informoval AS VŠTE o setkání se zástupci Fakulty strojní Technické 
univerzity Liberec ve věci realizace výuky na detašovaném pracovišti studijního programu 
Strojírenství v kombinované formě v areálu. 
 
Ing. Vochozka: Informoval AS VŠTE o ukončení smluv mezi VŠTE a firmou Bellis, s.r.o.,   
o pronájmu prostor Technologického parku a to ke dni 31. 8. 2009. Stavební laboratoř bude 
přesunuta do pavilonu A, ostatní do pavilonu C. 
  
 
V Českých Budějovicích dne 26. 5. 2009  
 
Zapsala:  Ing. Šárka Márová   
 
Ověřil (a):  Ing. Petra Bednářová, Ph.D. 
 
  Eva Pšikalová 
 
  Ing. Zdeněk Raab 


